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INTERPELACJA 

  Są wakacje, zostało otwarte kąpielisko na Krubinie, a wraz z nim 

rozpoczęło się wzmożone przechodzenie przez tory młodzieży, ale również i 

dzieci w miejscu dawnego przejazdu kolejowego na Krubinku. Pragnę 

przypomnieć, że został on zamknięty w 2014 roku, a istniał od kilkudziesięciu 

lat. Rozmawiałem z młodzieżą o niebezpieczeństwie przechodzenia przez tory, 

ale oni twierdzą, że nie mają zamiaru chodzić wokół 5 km przez wiadukt, kiedy 

do kąpieliska przez tory mają 300 metrów. Jak wiadomo młodzież bardzo 

stosuje się do zakazów i nakazów. Sprawdziłem jak to jest niebezpieczne i 

przeszedłem przez tory w jedną i w drugą stronę. Powiem tak, od strony 

Ciechanowa pociąg widać z daleka około 3 km, ale od strony Warszawy z 

chwilą zobaczenia pociąg pojawia się na dawnym przejeździe kolejowym w 

ciągu 3 sekund. Interpeluję, ponieważ rodzice martwią się o swoje dzieci, które 

przechodzą przez tory na kąpielisko nie raz, ale po kilka razy dziennie.  

         Z poważaniem 

        /-/ Wiesław Brzozowski 


